



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2000-24**

**under the
VITAL STATISTICS ACT
(O.C. 2000-287)**

Filed June 23, 2000

1 *New Brunswick Regulation 93-104 under the Vital Statistics Act is amended by adding after section 2 the following:*

2.1(1) Upon receipt of a completed registration of birth form, the Registrar General shall send to a parent of the child one wallet size birth certificate in respect of the child who has been registered.

2.1(2) No fee is payable in respect of the birth certificate provided under subsection (1).

2 *This Regulation shall be deemed to have come into force on May 1, 2000.*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2000-24**

**établi en vertu de la
LOI SUR LES STATISTIQUES
DE L'ÉTAT CIVIL
(D.C. 2000-287)**

Déposé le 23 juin 2000

1 *Le Règlement du Nouveau-Brunswick 93-104 établi en vertu de la Loi sur les statistiques de l'état civil est modifié par l'adjonction après l'article 2 de ce qui suit :*

2.1(1) Sur réception d'une formule remplie d'enregistrement de naissance, le registraire général doit envoyer à un parent de l'enfant un certificat de naissance de format portefeuille relativement à l'enfant qui a été enregistré.

2.1(2) Aucun droit n'est payable relativement au certificat de naissance fourni en vertu du paragraphe (1).

2 *Le présent règlement est réputé être entré en vigueur le 1^{er} mai 2000.*